
STIGMA RY 3/2024

Stigma ry:n hallituksen kokous

Aika: Maanantai 11. maaliskuuta 2024 klo 18

Paikka: Kuppala (Unioninkatu 37, Helsinki) ja Teams

Läsnä:
Elise Tenhonen
Emilia Muuri
Rosaliina Frantti
Eveliina Ruusola
Aleksiina Asell
Emma Loistovuori-Österberg
Elena Tulyakova (etänä)
Iina Eneberg
Hanna Ikonen

1. Kokouksen avaus

Kokous avataan ajassa 18:57. Demos-excu oli aiemmin iltapäivällä ja tapahtuma venähti,
josta syystä kokous aloitettiin myöhässä.

2. Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi

Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. Esityslistan hyväksyminen

Hyväksytään esityslista.

4. Edellisen kokouksen pöytäkirjan hyväksyminen

Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

5. Talousasiat

Ennen talousasioihin siirtymistä käytiin läpi vielä toimijoiden kuulumiset. Ensi kokouksiin
lisätään toimijoiden kuulumiset erillisenä kohtana.

5.1 Järjestötukien ja toiminta-avustusten hakeminen
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5.1.1 HYYn hakemuksen tilanne

HYY:n järjestötukea on haettu määräaikaan mennessä. Odotamme sieltä vastauksia.

5.1.2. YKAn haku

YKAn tukihakemus on hyväksytty. Saamme heiltä 400e. Elise allekirjoittaa sopimuksen ja
Eveliina laskuttaa summan YKAlta.

5.2 Yleinen taloustilanne

Yleinen taloustilanne on hyvä.

Kulukorvaukset (Vuosikokouksen 26.2 jälkeen):
- Kokouseväät: 5.64e (Eveliina)
- Säännöt PRH:lta: 3.97e

5.3 Haalarimerkkien tilaaminen

Haalarimerkkejä tilataan kesällä tai alkusyksystä fuksitapahtumia varten.

6. Yhdenvertaisuus

6.1 Valtsikan uusi yhdenvertaisuussuunnitelma

Valtsikan uusi yhdenvertaisuussuunnitelma on allekirjoitettu helmikuussa. Emma lisää sen
Stigman nettisivuille.

7. Ympäristö

Ympäristösuunnitelma lisätään nettisivuille. Ei muuta kokoukseen tuotavaa.

8. Urheilu

Hanna kertoo, että valtsikan urheilutoimijat ovat tavanneet äskettäin. Suunnitteilla on
pesistapahtuma huhti-toukokuussa ja mahdollisesti myöhemmin keväällä jokin
urheiluekskursio. Suunnitteilla myös retki-/vaellustapahtuma.

9. Kulttuuri

9.1. Q-teatteri ekskursio
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Tiistaina 14.5 Stigma järjestää kulttuuriekskursion Q-teatteriin. Eveliina pyytää, että
hallituksen osallistujat olisivat tiedossa viimeistään kuukautta ennen tapahtumaa, jotta
tiedämme tarkemmin kulukorvauksista. Sovitaan, että ensi kokoukseen mennessä osallistujat
ovat tiedossa. Liput maksaisivat todennäköisesti 15 euroa, summa sovitaan ensi hallituksen
kokouksessa.

10. Tiedotus

10.1 Virkailijahaun tilanne

Neda Liljeroos on valittu virkailijaksi ja hänet on lisätty Stigman Whatsapp-ryhmään.

10.2 Pöytäkirjat jäsenistölle

Toiveissa on, että Stigma käyttäisi aktiivisemmin sähköpostilistaa ja sitä kautta lähettää
pöytäkirjat jäsenistölle nähtäväksi. Pöytäkirjat ovat toki saatavilla myös Stigman nettisivuilla.
Sovitaan, että Rosaliina lähettää alkuvuoden pöytäkirjat jäsenistölle loppuviikosta.

10.3 Nettisivujen päivityksen tilanne

Elise lisää nettisivuille Stigman viime vuoden pöytäkirjat ja päivittää bannerin kuvan uuteen.

10.4 Kandi- ja maisterintutkielmapankki

Emilia tekee kandi- ja maisterintutkielmapankista sosiaaliseen mediaan päivityksen.

Kerätään opiskelijoiden kandi- ja maisterintutkielmia e-lomakkeella. Lomake on anonyymi ja
vapaaehtoinen. Emilia tekee lomakkeen ja hallinnoi sitä.

10.5. Sähköpostilistan hallinnointi

Emilia tällä hetkellä hallinnoi sähköpostilistaa.

Nettisivuille lisätään maininta, että muiden järjestöjen viestit, jotka halutaan jaettavan
eteenpäin, tulisi lähettää heti oikeaan sähköpostiosoitteeseen hallinan helpottamiseksi.

11. Työelämä

11.1 Demos Helsinki ekskursio
Demos Helsingin ekskulle tuli yhteensä 17 osallistujaa. Hallitus on tyytyväinen
osallistujamäärään ja tapahtumaan yleisesti. Osallistujilta tuli myös positiivista palautetta
tapahtumasta.
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11.2Maahanmuuttovirasto ekskursio

Ekskursio järjestetään Pasilan virastotalossa keskiviikkona 10.4, klo 14:00 eteenpäin.
Ekskursiolle on mahdollista ottaa 36 osallistujaa. Elena kirjoittaa tapahtumatekstin
somepostauksia varten. Emilia tekee tapahtumasta e-lomakkeen ja käytetään viime vuoden
pohjaa somepostausta varten.

12. Opintoasiat

12.1 Tieteenalan kokoukset

Tieteenalan kokous oli viime viikolla. Aleksiina ei tällä kertaa päässyt osallistumaan.

Yliopistokollegiolta on tullut viesti, jonka Aleksiina jakaa kokouksessa. Viestissä mainitaan
asioista, joita pyritään Valtsikassa parantamaan tämän vuoden aikana. Esimerkiksi, uusi
tekoälyohjeistus julkaistaan lähiaikoina.

Dekaanikahvit järjestettiin 28.2. Aleksiina ei päässyt osallistumaan, mutta hän jakaa
tapaamisen sisällön muille hallituksen jäsenille. Lisää tästä tämän pöyätkirjan kohdassa 12.5.

Aleksiina kertoo, että Valtsikan jatko-opintoinfotapahtuma on tulossa.

12.2 Kyselykomitea

Kyselykomitea tapasi viime kuussa. Kyselykomitea on vastuussa opintokyselyn
tekemisestä. Aleksiina lähettää alustavan version kyselystä tällä viikolla. Muut
hallituslaiset testaavat kyselyn, jotta tiedetään kauanko kyselyn täyttäminen kestää.

12.3 Sostieteiden tsemppi-ilta

Konstruktio järjestää sosiaalitieteiden yhteisen tsemppi-illan keskiviikkona 20.3,
klo 17-19. Tapahtumassa kerrotaan sosiaalitieteiden opinnoista ja eri opintosuuntien
edustajat kertovat omista opiskelukokemuksistaan tuleville opiskelijoille.
Tapahtuma järjestetään etänä Teamsissä, kuten myös viime vuonna. Viime vuonna
tapahtumaan osallistui suurin piirtein 20-30 opiskelijaa.

Yhteiskuntapolitiikkaa edustavat Aleksiina, Elise ja Emilia. Eveliina jakoi
Aleksiinalle viime vuoden PowerPoint-esityksen.

12.4 Gradukerho
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Viime kokouksessa ideoitiin Gradukerho-nimistä tapahtumaa. Ehdotetaan nimeksi
“Opinnäytetyökerho” tai rennommin “Grindauskerho”, jotta myös muut kuin
gradutyötä tekevät otetaan huomioon tapahtumassa. Jälkimmäinen valittiin
tapahtuman nimeksi.

Grindauskerho on matalan kynnyksen tapahtuma, jossa voidaan yhdessä työstää
opintoihin liittyviä tehtäviä. Tapahtumaa varten varataan Beauvoir Uudelta
Ylioppilastalolta. Kerho järjestetään ensimmäistä kertaa perjantaina 5.4, klo
15:00-19:00.

Aleksiina tekee somepostausta varten tekstit ja Iina hoitaa grafiikat. Tapahtumaa
varten ostetaan pientä tarjottavaa.

12.5 Ainejärjestöjen tilat U37:ssa

Aleksiina kertoo, että Dekaanikahveilla keskusteltiin mahdollisuudesta varata tiloja
U37-rakennuksen kellarista ainejärjestöiden tapaamisia varten. Tällä hetkellä
käytössä on vain ‘synnäri’, U35-tilassa ainejärjestöjen yhteinen tila.
Todennäköisesti kyseistä tilaa U37 ei ole mahdollista käyttää ainejärjestöjen
tapahtumiin, mutta asiasta keskustellan.

13. Tapahtumat

13.1Menneet tapahtumat
13.1.1 Tieteenalan tapahtuma 1.3.2024

Tieteenalan tapahtumaan 1.3 osallistui 18 henkilöä. Tapahtuma oli onnistunut ja tänä vuonna
saatiin enemmän opiskelijoita paikalle, joka oli positiivinen muutos viime vuoteen.

13.1.2 Vuosikokous 26.2.2023

Ei kokoukseen tuotavaa.

13.2 Tulevat tapahtumat
13.2.1Merkkimarkkinat maaliskuussa

Odotetaan Kannunvalajilta lisätietoa tapahtumasta. Järjestetään todennäköisesti huhtikuun
alussa.

13.2.2 Pubi-ilta
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Lähiviikkoina järjestetään kokous sosiaalitieteiden puheenjohtajiston välillä, jossa on
tarkoituksena keskustella tulevista yhteisistä tapahtumista.

Pubi-ilta mahdollisesti järjestetään tänä keväänä.

13.2.3 Sosiaalitieteiden vappu

Sosiaalitieteiden vappu on perjantaina 26.4. Asiasta keskustellaan tarkemmin sosiaalitieteiden
puheenjohtajiston tapaamisessa lähiviikkoina. Vapulle on jo joitain ideoita. Vapusta tiedetään
jo, että valtsikan järjestöt osallistuvat myös tänä vuonn Kannunvalajien bajamajamaksuihin ja
vappubooli tekemiseen.

Yhpo-nalle otetaan mukaan vapputapahtumiin, jos mahdollista.

14. Alumnit

14.1 Alumniyhteistyön tilanne

YKA-tapahtumaa varten ollaan yhteydessä alumneihin. Mahdollisesti järjestetään
alumnipaneeli YKAn kanssa järjestettävässä työelämätapahtumassa.

Elena on yhteydessä alumnijärjestön puheenjohtajaan Minnikseen. Tapahtumaan kutsutaan
3-5 alumnia kertomaan heidän työkokemuksistaan. Tapahtuma järjestetään toukokuun
alkupuolella, mahdollisesti 6-8.5 ja etänä. Elise on yhteydessä YKAan asian tiimoilta.

15. Muut asiat

15.1 Yhteistyö muiden (lähi)järjestöjen kanssa

Aktiivisesti järjestämme yhteistyötapahtumia tänä vuonna tämän vuoden teeman mukaisesti.
Tieteenalantapahtuma 1.3 järjestettiin yhteydessä CISSIn kanssa.

15.2 Toimintasuunnitelma

Valmis ja hyväksytty vuosikokouksessa.

15.3 Kulkuluvat

Tilakoulutuksista tuli viestiä tänään tilavastaavien ryhmään. Tilakoulutukset järjestetään tällä
ja ensi viikolla Zoomissa. Jokaisen Uuden Ylioppilastalon avaimen omistajan tulisi osallistua
koulutuksiin. Kuppala-avaimista tulee lisätietoa myöhemmin tällä viikolla.
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15.4 Tulevat muiden järjestöjen vuosijuhlat

Konstruktion vuosijuhlat järjestetään lauantaina 13.4.2024 Pirunkirkon juhlasalissa,
Suomenlinnassa. Konstruktion vuosijuhlille kutsuvierasilmossa ilmottautuivat Emilia, Elise,
Emma ja Hanna. Eveliina järjestää lahjoituksen Nyyti ry:lle, joka on Konstruktion vujujen
lahjoituskohde.

15.5 Postiasiat

Postiasiat ovat hoidossa.

15.6 Canva ja viestinnän teema

Premium canvaa yritetään vielä hakea. Eveliina ja Emilia selvittelevät asiaa.

Pohditaan yleistä viestinnän teemaa ja värejä. Pitäydytään samassa visuaalisessa
ilmeessä, mutta joitakin pieniä muutoksia tehdään. Iina toimii Canva-vastaavana
tulevaisuudessa. Driveen lisätään tiedosto, jossa mainitaan viestinnän teemoista
(fontti, värit jne.), jotta viestintä on yhtenäisempää. Tehdään myös
viestintäsuunnitelma lähiaikoina.

Pyritään käyttämään sähköpostia yhtenä viestintäkanavana Facebookin sijasta.
Mahdollisesti tämän vuoden teeman mukaisesti käytetään viestien lopussa
tervehdystä “Yhteistyöterveisin”.

15.7 Valtsikan puhispaja

Puhispajassa puhuttiin vapun järjestämiseen liittyvistä asioista, jotka on jo mainittu
aikaisemmin tämän kokouksen aikana. Lisäksi, puhispajassa tuotiin esille valtsikan
yhteinen verenluovutustapahtuma, joka järjestetään vapun tiimoilla. Odotetaan
asiasta lisätietoja.

15.8 Vastaavien omat yhteistyöryhmät

Hallituslaiset ovat liittyneet yhteistyöryhmiin.

15.9 Jäsenrekisterin päivittäminen

Pohditaan, millä tavoin jäsenrekisteristä voidaan poistaa vanhat jäsenet, jotka ovat
jo todennäköisesti siirtyneet työelämään. Sovitaan, että yli 10 vuotta sitten
opintonsa aloittaneet jäsenyys lakkautetaan. Asiasta tehdään maininta
e-lomakkeeseen, jota kautta voi liittyä jäseneksi.
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Jäseneksi liittymistä mainostetaan somessa sen jälkeen, kun tarvittavat päivitykset
e-lomakkeeseen on tehty.

15.10 Toimijoiden virkistäytyminen

Toimijat virkistäytyivät viikko sitten yhteisellä illallisella ja hengailulla.
Toimijoista virkistäytymistapahtuma oli kiva tapa viettää aikaa yhdessä kokousten
ulkopuolella.

15.11 Toiminnantarkastuksessa saatu palaute

Mainitaan, että toiminnatarkastuksessa mainittu palaute otetaan huomioon tämän
vuoden toiminnassa. Esimerkiksi, kulukorvaukset merkitään jatkossa
pöytäkirjoihin.

15. Seuraava kokous

Seuraava hallituksen kokous järjestetään huhtikuun toisella viikolla. Emilia tekee doodlen.

16. Kokouksen päättäminen

Kokous päätettiin ajassa 20:31.
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